
Zápis 3/2014 
z jednání Školské rady Sportovního gymnázia, Plzeň, Táborská 28 

 
 

Datum konání: 10. 4. 2014 

 

Přítomni: prezenční listina 

 

I. Školská rada byla seznámena: 

1. Se závaznými ukazateli a rozpisem rozpočtu přímých výdajů ve 

školství na rok 2014. Rozpočet je dostačující, ředitelka školy nebude 

žádat o jeho navýšení. 

2. S objemovou studií rekonstrukce pavilonu C a části pavilonu B a 

výstavbou sportovišť v areálu SOU elektrotechnického, Vejprnická 56, 

Plzeň. 

3. S harmonogramem plánovaných akcí v areálu SOU, který vypracovala 

JUDr. Havlíčková. 

4. Podle informací p. J. Stručka, předsedy školské rady, že požadavky – 

viz níže bod II. – budou akceptovány a zapracovány do harmonogramu 

prací. 

 

II. Školská rada vznesla následující požadavky: 

           1. Do studie úprav je nutné ještě doplnit 2 odborné učebny, recepci do 

samostatného vchodu SG a občerstvení – bufet pro žáky. 

           2. Upravit harmonogram prací tak, aby současně s úpravami vnitřních 

prostor pavilonů B a C proběhla nejen rekonstrukce učeben, kabinetů a 

sociálního zařízení, ale také celková rekonstrukce LAN sítě, elektroinstalace a 

ostatních rozvodů. 

           3. Přemístění školy do nového areálu bude uskutečněno až po úplném 

ukončení etap 1 a 2 s respektováním výše uvedených připomínek. 

 

III. Předseda školské rady p. J. Struček se zúčastnil schůzky s třídními učiteli. 

Přítomné seznámil se záměrem a důvody PK k přemístění školy, zodpověděl 

dotazy a TU ubezpečil, že finanční prostředky budou zajištěny v souladu 

s harmonogramem prací. Jednání se zúčastnil zástupce Magistrátu města Plzně 

Mgr. R. Houdek, TU informoval, že MmP nemůže nabídnout srovnatelné 

podmínky pro rozvoj a stabilitu SG jako PK. 

 

IV. Další školská rada se bude konat v prvním týdnu června 2014 po rozhodnutí 

Rady PK.  

 

          

Zapsala: 

Mgr. Jitka Krýslová 


